
Acta	  :	  AJ11-‐2014 

Lloc	  :	  Escola	  Taula	  Rodona 

Data	  :	  18	  de	  Novembre	  	  del	  2014  

Inici	  de	  la	  Junta	  :	  21:30	  

Assistents:	  	  Yolanda	  Villafaina,	  Magali	  Pujol,	  Tere	  Caravaca,	  Ramón	  Corminas,	  	  Ricard	  Codinach,	  
David	  Pros,	  Anna	  Figuer,	  Rosa,	  Beatriz	  Sánchez.	  

Ordre	  del	  dia:	  

1. Marató	  de	  TV3	  

2. Comissió	  Casals.	  

3. Comissió	  Menjador	  

4. Comissió	  Pedagògica	  

5. Comissió	  Subvencions	  

6. Comissió	  Extraescolar	  

7. Aportació	  als	  Alumnes	  de	  6é	  

1. Marató	  de	  TV3	  

La	  colla	  de	  gegants	   i	   l'Ampa	  de	   l'insZtut	  presenten	  un	  projecte	  per	  a	   la	  marató	   i	  els	  nens	  de	  
l'insZtut	  faran	  una	  caminada	  a	  les	  sis	  de	  la	  tarda	  amb	  torxes	  i	  gegantes	  fins	  a	  la	  plaça	  Anselm	  
Clavé	   on	   realitzaran	   una	   encesa	   de	   nivells,	   les	   quals	   es	   vendran	   a	   un	   preu	   simbòlic	   de	   la	  
voluntat	  i	  podrà	  parZcipar	  tothom.	  Ens	  demanen	  la	  nostra	  col·∙laboració	  per	  la	  venta.	  	  

2.	  Comissió	  Casals	  

La	   ludoteca	  del	  02	  de	  novembre	  no	  va	  sorZr,	  només	  quinze	  nens.	  Al	  Lola	  han	  canviat	   l'equip	  
que	  forma	  la	  ludoteca	  de	  casals	  i,	  d'altra	  banda,	  la	  ludoteca	  del	  05/12/2014	  serà	  a	  l'Onze,	  on	  
també	  s'ha	  renovat	  l'equip.	  Pel	  que	  fa	  al	  Casal	  de	  Nadal	  el	  realitzarà	  el	  Puri.	  

 
3.	  Comissió	  Menjador	  

La	   comissió	   de	  menjador	   ens	   ensenyen	   les	   fotos	   del	  menjador	   de	   Rubi,	   el	   pressupost	   d'uns	  
16.000	  €	  aproximadament.	  Es	  proposa	  fer	  un	  vídeo	  i	  girar	  una	  derrama	  de	  30,00	  €	  extra	  durant	  



el	   mes	   de	   Març.	   D'altra	   banda,	   president	   i	   comissió,	   es	   posaran	   en	   contacte	   amb	   l'ISS,	   el	  
director	  i	  l'Ajuntament	  per	  que	  sol·∙liciZn	  ajudes.	  

 
4.	  Comissió	  Pedagògica	  

Divendres,	   la	   comissió	   pedagògiques	   tornarà	   a	   reunir-‐se	   amb	   l'equip	   direcZu	  de	   Col·∙legi	   per	  
recuperar	  el	  tema	  de	  les	  xerrades	  i	  Col·∙laboracions	  de	  la	  comissió.	  Les	  xerrades	  es	  realitzaran	  a	  
parZr	  del	  segon	  trimestre,	  tractant	  temes	  com	  el	  bulling,	  la	  risoteràpia	  i	  internet.	  

 
5.	  Comissió	  Subvencions	  

Natalia	  ens	  explica	  la	  importància	  de	  demanar	  factures	  de	  les	  despeses	  de	  les	  Festes	  per	  tal	  de	  
poder	  que	  sol·∙liciZn	  la	  subvenció.	  

 
6.	  Comissió	  Extraescolars	  

Des	   de	   la	   comissió	   d'extraescolars	   se'ns	   informa	   que	   el	   funcionament	   general	   de	   les	  
extraescolars	  és	   correcte,	   a	  excepció	  del	  peZt	  problema	  amb	  el	  Kid	  &	  Us,	  que	   s'ha	  despistat	  
una	  mica	  en	  el	  funcionament	  del	  Servei.	  

 
7.	  Aportació	  al	  Alumnes	  de	  6é	  

Des	  sisè,	  se'ns	  demana	  un	  aportació	  més	  gran	  per	  part	  de	  l'Ampa	  per	  a	  la	  festa	  de	  fi	  de	  curs,	  ja	  
que	   són	  més	   alumnes	   que	   l'any	   anterior.	   La	   president	   explica	   el	   funcionament	   de	   la	   parZda	  
assignada	  a	  aquesta	  finalitat	  i	  com	  es	  tractarà	  de	  reubicar	  el	  pressupost.	  


